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Grad će pomoći sve dobre projekte    - Mi smo pre dve godine odredili budžetsku liniju -
podršku olimpijskim nadama, a veliki je broj odličnih sportista.   Tako da izdvajamo posebna
sredstva za Nadu i Sebastijana Higla. Tu su i neki novi talenti koji dolaze, od mladog džudiste
Nikolajevića, Ksenije Tomin šahistinje, Duce Borkovića...  

   Kakav je trenutni odnos Grada prema sportu? Ima li novca za ulaganja? 
   - Kada je sadašnja ekipa došla da upravlja gradom imali smo situaciju da Grad finansira 147
sportskih klubova, što je zaista bilo nemoguce finansirati u toku krize. Onda smo morali da
napravimo određene rezove, donosili smo teške odluke, radili smo uštede u JKP “Mladost“,
smanjili smo broj klubova koje plaćamo na nekih 30-40 što je optimalan broj u ovom trenutku.
Nismo ni zapošljavali nove ljude. Tamo gde su se radna mesta oslobađala taj novac smo
prebacivali na programske troškove i tako uspeli da uštedimo. Na taj način smo omogućili deci
da se besplatno bave sportom.  

   Roditelji su pozitivno odreagovali na akciju “Treniraj besplatno“.
   - Zaista je nemoguće u ovom trenutku ispratiti dete na sport i platiti dve ili tri hiljade dinara.
Besplatnim sportom mislim da smo uradili pravu stvar. Deca mogu besplatno da treniraju
fudbal, košarku, rukomet, karate, kajak, da ne nabrajam sve. Svi zainteresovani informacije o
tome mogu pogledati na sajtu Pančeva njnjnj.pancevo.rs u delu “Treniraj besplatno“.   

   Naš grad ima vrhunske sportiste, svetske šampione. Kako im se grad odužuje za velike
uspehe?
   - Mi smo pre dve godine odredili budžetsku liniju - podršku olimpijskim nadama, a veliki je broj
odličnih sportista. Tako da izdvajamo posebna sredstva za Nadu i Sebastijana Higla. Tu su i
neki novi talenti koji dolaze, od mladog džudiste Nikolajevića, Ksenije Tomin šahistinje, Duce
Borkovića (automobilizam). Grad se trudi da, koliko god je moguće, olakša treniranje mladim
sportistima.   

   A kada možemo da očekujemo olimpijski bazen?
   - Grad Pančevo je ove godine izdvojio 10 miliona dinara za izradu samog projekta. U
razgovorima sa ljudima iz Pokrajine stoje neki dogovori, ali nećemo da dajemo velike reči. Mi
svakog dana radimo na tome i očekujemo izradu projekta i njegovu prezentaciju, a nakon toga i
obezbeđivanje novca za početak radova. Evidentno je da je našem gradu potrebna ta kapitalna
investicija i mislim da će sadašnja gradska ekipa započeti taj veliki posao.  

   Ne postoji ni okvirni plan kada bi mogli da počnu radovi?
   - Zbog iskustva koja su imali neki drugi objekti ne želimo da dajemo neka obećanja. Mi smo
odgovorni prema tome i neka dela govore šta i koliko smo uradili po tom pitanju.  

   Starčevo takođe ima uspešne sportiste. 
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   - Za razliku od ostalih naseljenih mesta Starčevo dominira pogotovo što se tiče sporta. Tu bih
pohvalio i rad pokrajinskog poslanika Petra Andrejića koji je svojim lobiranjem omogućio da čak
i starčevački stadion bude lepši i da dobije jednu sportsku infrastrukturu koju zaslužuje. I uprava
FK-a  “Borac“ zaista kvalitetno radi. Svaki put kad vidimo kolika je poseta na tamošnjim
utakmicama i šta to znači za Starčevo, zaista sve reči hvale za to. Kao i u svim drugim
oblastima Starčevo je uspešno u celokupnom sportu i Grad će koliko toliko uspeti da stane iza
toga i odredi šta je prioritet.  

   FK “Borac“ ima nameru da se bori za ulazak u Srpsku ligu. Možete li da im finansijski
pomognete?
   - Grad je prvi put ove godine, posle dugog niza godina, pomogao znatno i FK “Dinamo“ i FK
“Borac“. Znamo šta fudbal znači jer se najveći broj dece bavi ovim sportom. Mi smo rešili da sa
FK “Borac“ vratimo taj sport tamo gde mu je mesto. Znatna ulaganja su bila u ovoj godini i već
vidimo rezultate. Vidimo na derbiju šta to znači za sport i nadam se da će i “Borac“ i “Dinamo“
zajednički da napreduju ka višim rangovima takmičenja i privući još veći broj dece. Zaista, bez
fudbala ne možemo se nazvati gradom sporta.  

   Starčevo ima još jednu veliku sportsku ekupu, odbojkaše koji su vec u Prvoj ligi. Može
li grad da to adekvatno podrži?
   - Mi smo ove godine pokušali kroz neka vanredna sredstva da pomognemo da se “zapuše“
neke rupe, ali zaista ne možemo pomoći sve u istom momentu. Nadam se da ćemo u
buducnosti moći još više da pomažemo taj klub.  

   Pored sporta, mladima treba i kulturno obrazovanje, neka zanimacija i prosto da
kreativnije provode slobodno vreme. U tome doprinosi i starčevački KKK?
   - Kreativni kulturni klub ima izuzetno kvalitetan program, svake nedelje se nešto odvija,
gostovanja poznatih ljudi, umetnika, političara i to pokazuje da Starčevo ima jednu dobru
omladinsku scenu što se tiče programa.  

   Čini mi se da je u gradu situacija drugačija. Mladi nisu baš zadovoljni kulturnom
ponudom?
   - Tako je, ali evo od kada je došao novi direktor Doma omladine mi smo pokrenuli jednu akciju
oživljavanja kulturnog programa i dobili smo pohvale iz cele Srbije. Sada imamo svakog petka i
subote koncerte poznatih bendova, a cene karata su minimalne. Mislim da se sada klinci utrkuju
ko će svirati u našem gradu. Pored toga spremamo jedan kvalitetan letnji program. Kada
pogledate listu ko je sve gostovao u Pančevu, videćete da je to zaista kvalitetan program.  

   Ko odlučuje šta će da se organizuje za mlade?
   - Svakodnevno smo u komunikaciji sa dosta mladih ljudi preko Kancelarije za mlade koji nam
savetuju kako, šta i na koji način da organizujemo. Tu su i ove popularne internet mreže gde
ljudi traže od nas koga bi želeli da čuju. Zato sve pozivam da posete fejsbuk stranicu Doma
omladine i da pogledaju slike i komentare.  

   Bliži nam se i Rok fest u Starčevu. 
   - To je veliki događaj za Starčevo i to mesto nekad prevazilazi ono što se dešava u samom
gradu. Mi koliko možemo podržavamo tu manifestaciju i nadam se da će svi uzeti primer
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Starčeva. Za to se treba i organizovati, ali treba i dosta sredstava. Ali niko vam u životu neće
ništa dati. Tako da sve to zavisi od ljudskih resursa. Voleo bih da imamo više kvalitetnijih ljudi
koji bi mogli da doprinesu razvoju naseljenih mesta.   

   Možemo li vas očekivati na Rok festu?
   - Naravno. Žao mi je što prošle godine nisam bio tu. Uvek ćemo podržavati manifestacije
poput Rok festa, koje okupljaju veliki broj ljudi. Nadam se da će saradnja sa Starčevom i dalje
biti ovako dobra i da će Starčevo kao primer svima ostalima dati energiju, da i drugi rade još
više i još bolje.
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